
Vážený pane starosto, 

 

dovoluji si Vás požádat o informace jakým způsobem je využívána bytová jednotka č.24 na 

adrese Janáčkovo nábřeží č.11. Jedná se o podkrovní byt o výměře 124 m2, který je dle 

dostupných informací určen pro ubytování zahraničních návštěv. 

 

Prosím vás o zodpovězení těchto otázek: 

 

1. Kdy a kdo učinil rozhodnutí o způsobu využití tohoto bytu? 

2. Kolik klíčů k tomuto bytu existuje a kdo má tyto klíče aktuálně k dispozici? Kdo měl 

klíče od bytu k dispozici v posledních dvou letech? Využíval tyto klíče i někdo z členů 

RMČ? 

3. Kolik dní / nocí byl byt obsazen v letech 2023 a 2024? Předpokládám, že existuje k 

tomuto i písemná evidence, prosím tedy o její předložení. 

4. Jaký výnos by za 2 roky měla městská část z bytové jednotky č.24 pokud by byla 

pronajata standardním způsobem? 

 

 

Děkuji za odpověď,  

 

s pozdravem, 

 

Karel Bauer 

 

 

 

……………………….. 

 

 

 

 


